



基督青 PBKM

23th March 2011

Persatuan Belia Kristian Malaysia (PBKM)

No. 41-3, Jalan 3/62A, Bandar Menjalara,
Kepong. 52200. Kuala Lumpur.

Tel: 03- 6275 4076, 03-8070 4497

Fax: 03-8075 7967

Email: malaysiachristian@gmail.com

MCYA Year 2011 Installation Ceremony

Warmest Greetings from Malaysia Christian Youth Association (MCYA)!

With reference to the above, we cordially invite your valuable attendance to our MCYA Year 2011 Installation Ceremony as stated below:-

Date : 4th April 2011 (Monday)
Time : 7.30 pm – 10.00 pm
Venue : First Assembly of God Church, Kuala Lumpur
17, Jalan Sayor Off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur.
Dress code : Formal

MCYA– Installation ceremony will be a great interaction between all members with your goodself and to review the association’s achievements in the past as well as to look forward the future directions of MCYA. With your leadership, experiences, and guidance, MCYA will propel to unite Malaysia Christian Youth, to elevate awareness of God’s sovereignty, to fulfill the mission of cultural evangelism, to be the salt and light of the world and to contribute vigorously in the nation development.

We highly appreciate your support and looking for your favourable attendance confirmation by completing the reply slip and return fax via: (03) 9074 7990. Should you require any further clarification, please do not hesitate to contact us at (03) 9074 7990.

Yours sincerely,

MALAYSIA CHRISTIAN YOUTH ASSOCIATION

Pastor Joshua Hong

President

c.c. David Lim – Secretary



..... **Your Reply Slip**.....

Please tick (✓) in the appropriate box below:-

Yes, I will attend

No, I am not able to attend

I will send my representative _____ to attend MCYA Year 2011 Installation Ceremony.

* Please fax back your reply slip to this fax no: (03) 9074 7990. Thank you.



基督青 PBKM

23th March 2011

Persatuan Belia Kristian Malaysia (PBKM)

No. 41-3, Jalan 3/62A, Bandar Menjalara,
Kepong. 52200. Kuala Lumpur.

Tel: 03- 6275 4076, 03-8070 4497

Fax: 03-8075 7967

Email: malaysiachristian@gmail.com

馬來西亞基督教青年協會2011年度就職典禮

主內平安！

基督青恭請您出席本協會2011年度的就職典禮。

日期	:	2011年4月4日 (星期一)
時間	:	晚上7.30 pm至 10.00 pm
地點	:	吉隆坡第一神召會 17, Jalan Sayor Off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur.
服裝	:	端莊, 整齊

此盛會將回顧基督青的事工，也讓各支會會員對未來的方向與展望，更深入的認識。我們也期待有更多意見上的交流。

我們深信因您的出席參與，會使協會上下更团结一致，提升上帝主权意识，實踐文化福音使命，在人群中发挥光和盐的见证，并为建国宏愿作出积极贡献。

您的鼎力支持對神的事工弥足珍贵。熱切期待在就職典禮与您會面！

請將出席回函填妥並傳真到(03) 9074 7990。如果有任何疑問，歡迎隨時撥電(03) 9074 7990询问詳情。我們將樂意為您解答。

謝謝！

馬來西亞基督教青年協會

方嘉雄传道啟
全國總會長

附件：林堅術-全國總秘書

.....  您的出席回函.....

請在以下適當的格子打勾-

是,我會出席

不,我不能出席

我將委派代表 _____ 出席馬來西亞基督教青年協會2011年度就職典禮.

*請將出席回函填妥並傳真到: (03) 9074 7990. 謝謝!